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Silvbergs Fritidsförening Styrelsemöte nr 6/2021 

Plats och datum 

Skenshyttans Bygdegård, 5 december 2021, kl. 10.00-12.00 

Närvarande 

Jerry Kumlin (ordf.), Calle Myrsell (sekr.), Christer Fredriksson, Solveig Bodare, 

Åsa Fredborg, samt Anna-Karin Svorén. 
Ej närvarande: 

Christian Vilppola, Klaus Gramlich och Malin Wikström. 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Jerry hälsar välkommen till dagens styrelsemöte och öppnar mötet. 

§ 2 Rapport medlemsantal – utskick medlemsavgift 2022 

Föreningen har under år 2021 haft 59 betalande medlemmar, 335 följare på Facebook, 

samt 60 följare på Instagram. 

Inför år 2022 ska vi skicka ut påminnelse om att medlemsavgiften ska vara inbetalad 

senast den 28 februari (årsavgiften är beslutad till 250 kr, samt 100 kr upp till 16 år). 

Styrelsen beslutar 

att  uppdra åt Christer att prata med Malin om medlemsutskicket. 

§ 3 Bygglov och strandskyddsdispens 

Säters Kommun har nu godkänt vår ansökan om bygglov, och dispens från 

strandskydd, för de planerade byggnationerna på området kring bygdegården. 

Nu går kommunens beslut om dispens från strandskydd på remiss till 

länsstyrelsen, som har den slutgiltiga beslutanderätten i ärendet. 

Styrelsen beslutar  

att  godkänna rapporten. 

§ 4 Föreningens logga 

Innan vi går till beslut bör vi se till att få fram ett par förslag till, som medlemmarna 

sedan kan få lämna sina synpunkter på, innan styrelsen fattar beslut. 

Styrelsen beslutar 

att bordlägga beslut om föreningens logga/emblem till kommande möte. 

§ 5 Byggande av stationer för utegymmet – samverkan Ulvshyttans Herrgård 

Vid föregående möte beslutade vi att starta byggandet inomhus i bygdegården av 

stationer till utegymmet redan i oktober. Efter dialog med Bygdegårdsföreningen är 

starten framflyttad till efter Bygdegårdföreningens traditionella grötlunch lördagen den 

4 december. Därefter stängs bygdegården ner till och med den 10 april för de planerade 

byggnationerna. Sedan föregående sammanträde har möten skett med ägarna på 

Ulvshyttans Herrgård och diskuterat samverkan med dem, eftersom även de planerar 

att iordningsställa ett utegym (liknande vårt) på deras udde nedanför herrgården. 

Styrelsen beslutar 

att godkänna rapporten (Jerry koordinerar byggandet av utegymmet) 
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§ 6 Vandringar och uppmärkning av vandringsleder 

Vid föregående möte fick Åsa i uppdrag att kontakta Säters kommuns fritidskontor 

angående uppmärkning av vandringsleder. Åsa har fått positiva svar från Sara 

Sissala att vi kan få hjälp att märka upp leder i likhet med andra platser i kommunen. 

Vi diskuterar olika lämpliga sträckningar av leder (såsom 3 km, 7 km, 10 km). 

Styrelsen beslutar 

att arbetsgruppen träffas måndagen den 10 jan kl 18.00 i bygdegården för att 

påbörja planering av uppmärkningen av aktuella vandringsleder. 

§ 7 Hjärtstartare och livbojar 

Jerry rapporterar att nya livbojar och hjärtstartare nu finns på plats vid bygdegården. 

Styrelsen beslutar 

att godkänna rapporten. 

§ 8 Kommande aktiviteter 

Vi planerar att genomföra ”månskensåkning” på skridskor/skidor på Dammsjön vid 

bygdegården under januari och februari med marschaller och grillar.  

Allt under förutsättning att vädret och snö/isförhållandena tillåter det. 

Styrelsen beslutar 

att inbjuda till skridsko/skidor på Dammsjön (plogad bana) vid följande tillfällen: 

- lördagen den 15 januari kl. 17.00 

- lördagen den 19 februari kl. 17.00, samt 

- under sportlovet v.9 (tidpunkt ej bestämt) 

§ 9 Samarbetsavtal med Bygdegårdsföreningen 

Jerry rapporterar att samarbetsavtalet med Bygdegårdsföreningen är klart. 

Styrelsen beslutar 

att godkänna rapporten. 

§ 10 Medlemsregister 

Föreningen behöver ett praktiskt fungerande medlemsregister. 

Styrelsen beslutar 

att uppdra åt Christer och Malin att ta fram förslag på medlemsregister. 

§ 10 Avslutning -nästa möte 

Jerry avslutar kalenderårets sista styrelsemöte och önskar alla en god helg. 

Något nytt datum för nästa styrelsemöte beslutas ej. 

 

 

 

 

Jerry Kumlin Calle Myrsell 

ordförande sekreterare 


